
REFERAT BESTYRELSESMØDE GFØ, 26.1.2022 kl. 19:30 - 21:00 
 
Tilstede var: Evy, Morten, Ulrik, Jakob, Vitus, Christian (referent) og via Teams: Terese og Rasmus.  

 
1. Vedtagelse af dagsorden  

Dagsordenen blev vedtaget  
 

2. Valg af referent 
Christian valgtes som referent. Fremover skal medlemmerne skiftes til at skrive referatet 
 

3. Status for drift af Facebook, hjemmeside og nyhedsmail (Jens)  
Hjemmesiden er opdateret med referater og regnskaber. Terese oplyste at den mængede data, 
som ligger på vores nuværende hjemmeside relativt nemt kan overføres til en hjemmeside i 
WordPress. Hermed forsimples håndtering og opdatering for bestyrelsen, som denne bestyrelse 
mener altid skal være funderet i bestyrelsen. Såvel Facebook som Nyhedsmails fungerer 
tilfredsstillende.  
 
 

4. Økonomisk status 2022 (Jens) 
5 matrikler mangler indbetaling for 2021. En matrikel har indbetalt dobbelt kontingent, 
sandsynligvis pga. at der bor er 2 husstande på matriklen. Jens og Christian rykker de som 
mangler at indbetale.  
Christian fremlagde et budgetforslag, som manglende afklaring på nogle poster. Når disse er 
afklarede sendes det rundt til bestyrelsen.  
 
 

5. Kommende generalforsamling; planlægning, udsendelse af reminder ift. indkomne forslag, 
indkaldelse og fællesmøde med Vejlaget (Christian) 
Christian påtog sig at lave udkast til indkaldelse, kordinere et fællesmøde med Vejlavets 
bestyrelse den 2.3.2022. Evy sørger fro reminder på Facebook medio februar ift. frist for 
indkomne forslag. Christian tager den med Jens ift. udsending af denne reminder via nyhedsmail.  
Da vi satser på spisning ved årets GF, skal vi huske tilmelding fra parcellerne.  
Christian bad de 4 medlemmer inkl. revisoren - som er på valg om at overveje til næste møde 

hvorvidt de genopstiller.  

 

6. Status diverse tiltag ift. vejene (Morten og Vitus)  
Der er ikke skudt løg op endnu i vejbedene, hvilke enten kan skyldes at de er forsinkede; at der er 
blevet luget lidt for hårdt eller at  - hvilket er meget  sjældent – først kommer til næste år. 
Gartneren er kontaktet herom. Hundeejere og hunde opholdes sig en del i bedene; det er ikke 
ideen med disse bede.  
Morten undersøger hvilke træer, som skal skiftes og undersøger hvilken økonomi der i dette fra 
Partnerskabstræer.  
Møde i arbejdsgruppen, som arbejder med forskønnelse af vores veje; bl.a. muligt bogskab; 
legeredskaber; anvendelse af petang-banen etc. måtte aflyse sidste møde. Der indkaldes til nyt.  
 
 

7. Siden sidst 



• Nye tilflyttere/salg af huse og lejligheder (Christian) PA 3, 2. sal har fået nye beboer.  

• Nye vedtægter (Jakob og Christian): Jakob skriver udkast til nye vedtægter, så de kan 

fremlægge spå førstkommende GF. Vedtægterne skal sprogligt opdateres; der skal være et 

større fokus på det positive ved at være medlem af af GFØ og fordele og ulemper ved tinglyst 

medlemskab undersøges. Udkast fremsendes til diskussion inden kommende møde den 

2.3.2022 

• Fastelavnsfest (Terese): Der blev afsat op til 2.000,- dkk til afvikling af fastelavn.  

• Fibernet (Christian): Seneste nyt er allerede udsendt via Nyhedsmail først i januar 2022 

• Hjertestarter – status: Vi har fundet en placering og et fornuftigt tilbud, som holder sig inden 

for budgettet. Dog er driften i form af service og strøm først nu kendte størrelser. Det 

fremlægges på førstkommende GF. Hjertestarteren indkøbes og opsættes hurtigst muligt. 

• Julemarked – Evaluering: En dejlig dag, som skal gentages. masser af engagement og stor 

deltagelse og fin omsætning og dermed stort beløb til Børnetelefonen. Vi skal dog være 

bedre til at organisere det, da oprydning kom til at hænge på få personer.  

• Fartmåler. PA5 har taget initiativ til at bede færdselspolitiet til at opsætte en fartmåler på PA. 

Kørekortet kan i værste fald inddrages, og der udstedes bøder, hvis ikke fartgrænserne 

overholdes. 

 

8. Næste møde: 2.3.2022 jf. GFØ´s årshjul. Vellagets bestyrelse inviteres 

 
9. Evt. 

 

 

 

 


